
DEŽURNI 43-277
Po kongresu bomo prešli

tudi v ZSMS na enotno man-
datno obdobje. S tem v zve-
n potekajo v vseh sredinah,
kjer mladi žive in delajo,
intenzivne kadrovske pri-
prave. Mladi se kritično no-
govarjajo o dosedanjih ka-
drih in o evidentiranih mla-
dincih, ki še niso bili vklju-
čeni v organe aktivov. Tudi
v OK ZMS se (zlasti še v ko-
misijah) pripravljajo na spre-
membe, mislijo na vpeljava-
nje novih in na rotacijo do-
sedanjih. Pri vsem tem je
bistveno to, da bomo res-
nično delali tako, kot bi mo-
rali, da se torej na vse spre-
membe gleda dovolj kritično
in tudi samokritično.

Pričel se je pouk, z njim
pa je resnično zaživela tudi
konferenca mladih v izobra-
ževanju. Sestalo se je pred-
sedstvo in konkretiziralp
program dela za šolsko leto
1974/75. Iz programa je
razvidno, da bo večji pouda-
rek na družbenopolitičnem
izobraževanju tako osnovno-
šolcev kot srednješolcev
prek klubov OZN in marksi-
stičnih krožkov pa prek raz-
ličnih predavanj o aktualnih
družbenih in političnih do-
godkih.

Še v tem mesecu pa je
delo konference mladih v iz-
obraževanju usmerjeno v
razprave o kongresnih doku-
mentih.

Vsekakor nam bo pri iz-
obraževanju v veliko pomoč
tudi nov predmet: samo-
upravljanje, ki so ga z novim
šolskim letom vpeljali na
srednje šole.

V večini aktivov mladih
delavcev so končali z razpra-
vami o kongresnih doku-
mentih, sedaj pa so sredi ka-
drovskih priprav na novo
mandatno obdobje. Seveda
se pred kongresi zaključuje
akcija MJadi delavci pred
kongresi. Po zaključku se
bodo pokazali rezultati, ki
so jih dosegli aktivi. Najbolj-
ši mladinski aktivi v naši ob-
čini bodo prejeli priznanja
za svoja prizadevanja in
uspehe.

Tudi pri štipendiranju
kaže v tem trenutku na
bolje, zlasti še po sejah 10
SZDL in vseh zborov občin-
ske skupščine. To je razve-
seljivo za vse dijake, ki jim
bo novi način približal mož-
nost nadaljnjega šolanja
kljub slabšim socialnim raz-
meram.

S tem v zvezi bodo v
TOZD na svojih zborih de-
lovnih ljudi razlagali pomen
in vsebino samoupravnega
sporazuma o štipendiranju,
nato pa ga bodo TOZD pod-
pisovale in namensko odva-
jale 0,5 % bruto osebnih do-
hodkov za dodeljevanje šti-
pendij. S premostitvenim
kreditom je omogočeno, da
bo novi sistem štipendiranja
zaživel l.januarja 1975.

V iniciativnem odboru za
podpis samoupravnega spo-
razuma o štipendiranju so
tudi mladi, ena prvih nalog
odbora paje razpis štipendij.

V KS Štepanja vas smo
ustanovili mladinski aktiv.
Izvoljeno je bilo predsedstvo
(predsednik aktiva je Darko

Lakovič), sprejet je bil tudi
program dela. V začetnem
obdobju bodo mladi delali
na športnem področju (ure-
ditev igrišča na Gmajni,
ustanovitev sekcije za namiz-
ni tenis) ter na kulturno-za-
bavnem področju (predava-
nja, disko večeri, proslave).
Seveda pa ne bodo pozabili
tudi na družbenopolitično
usposabljanje ter na šodelo
vanje z vsemi družbenopoli-
tičnimi organizacijami, ozi-
roma na aktivno vključeva-
nje v krajevno samoupravo.

Na zadnji seji sekretariata
smo se kritično ozrli na de-
javnost komisij. Soglasno
smo sodili, da moramo še
dosledneje izvrševati akcij-
ske programe ter se še bolj
povezovati z vsemi mladin-
skimi aktivi, hkrati pa čim-
prej reorganizirati in usposo
biti komisiji za kulturo ter
za politični sistem in organi-
ziranost.

DELEGATI, ki se bodo v
našem imenu udeležili IX.
kongresa ZSMS, so:

Branko MAYER, vojna
pošta 1478,

Branko TESOVNIK, Slo-
venija ceste - TOZD meha-
nični obrati,

Vladimir TOMAŠEK,
Gradis Lj. okolica,

Ivan JAGRIC, Kolinska
tovarna hranO,

Janja OGORELEC, zdrav-
stveni dom Moste,

po položaju pa bo naš de-
legat na kongresu

Drago LUKIČ, predsed-
nik OK ZMS.


